



Date: 20th April 2017

Urgent!! 紧急通告

Dear Esteemed Members,

As you may be aware that Wooden Furniture is classified under the Second Schedule (Conditional Prohibition except under an Export License) of the Customs (Prohibition of Exports) Order 2012. This Order was put on hold in 2013 by MPIC Minister following lobbying by MFC. Unfortunately, with the recent events we believe that this Order will once again be reinstated and MTIB Export License will be required.

As the representative of the furniture industry, MFC strongly feels that the Customs (Prohibition of Exports) Order 2012 and the MTIB Export License for wooden furniture will be very detrimental to the growth of the industry and the implementation/compliance costs will be huge that it will far exceed the benefits.

In this regard, we are going to send a petition to YB Datuk Seri Mah Siew Keong, Minister of Plantation Industries and Commodities (MPIC) for his attention and action.

Therefore, we would like get your support by signing the attached petition. (*A Petition Template is attached for you to use*)

We would very much appreciate if you could please return the signed petition to your state furniture associations or to MFC secretariat **before 26 April 2017 (Wednesday), 3pm.**

For further information, please contact Jane at 03-92822333.

Thank you for your kind cooperation.

Regards,
MFC Secretariat

各位会员，

想必大家都知道木制家具已经归纳在海关第二列表 - 海关禁止出口条例 2012 年（没有出口准证的批准就属违禁品）。马来西亚家具总会在 2013 年通过大家的努力下成功说服当时种植与原产业部部长阻止 MTIB 执行这项条例。不幸的是，这项条例再次被 MTIB 提出及要求执行。

作为马来西亚家具业代表，我们坚决认为这海关禁止出口条例 2012 年及 MTIB 出口准证将不利于家具行业的发展，如果执行将导致成本远远超过了其利益。

所以，总会将发动请愿书于种植与原产业部部长拿督斯里马袖强并希望得到他的关注与采取应有的措施。

我们恳请得到大家协助，签署附件上的请愿书并在 2017 年 4 月 26 日，下午 3 点前，把完整签署请愿书交到邻近的家具商会或总会秘书处。

任何疑问，请联系总会秘书处 Jane 03-9282 2333.

马来西亚家具总会秘书处

